
Fælles bestyrelsesmøde mellem Rørvig Jagtforening, RJ og Odsherred
Hunde- og Jagtforening, OHJF

Fredag d. 30-9-2022

Deltagere:
RJ: Erik Pedersen, Leif Nielsen
OHJF: Klaus Willumsen, Frans Falk, Anne Eliasen
Eksternt, til punkt 1 via TEAMS: Mikala Høj, jurist i Danmarks Jægerforbund

Afbud: øvrige fra begge bestyrelser og Jan Rygaard, konsulent i Danmarks Jægerforbund.

Referent: Anne

1. Fælles oplysning i forhold til evt. sammenlægning af foreningerne v. Mikala
Mikala orienterer om, at hun har rådgivet ud fra generelle forhold, men at Jan Ryborg fra DJ har
rådgivet ud fra RJ´s faktuelle forhold, derfor har vi oplevet nogle forskelle i hvad de har sagt.
De er enige om, at der ikke ligger noget til hindrer for, at man sammenlægger de to foreninger.

Mikala vejleder efterfølgende i forhold til hvordan en sammenlægning skal håndteres:
● Begge foreninger bør afholde en ekstraordinær generalforsamling, RJ behøver det ikke jvf.

referat fra sidste ordinære generalforsamling, men OHJF skal have ekstraordinær
generalforsamling, og der er enighed om, at begge foreninger afholder ekstraordinær
generalforsamling.

● I indkaldelsen skal det fremgå tydeligt hvad man ønsker, eks. at RJ optages i OHJF der så
bliver den fortsættende forening.

● Der vælges først ny bestyrelse til næste ordinære generalforsamling
● Medlemmer fra RJ, som opsluges, overføres automatisk til den fortsættende forening
● Husk, at der kan ikke være et punkt Evt. på en ekstraordinær generalforsamling.

Mikala forlader herefter mødet.

2. Hvad gør vi i praksis?
OHJF har bestyrelsesmøde mandag d. 3/10-22. De beslutter der om der ønskes sammenlægning.
Hvis dette ønskes, så sendes mail til Rørvig Jagtforening, at OHJF er indstillet på at optage Rørvig
Jagtforening, således dette er klart i forbindelse af en ekstraordinær generalforsamling i RJ.

Dato for generalforsamlinger: Dette fastlægges når RJ har endelig styr på hvordan der skal
indkaldes. OHJF kan jvf. vedtægterne indkalde med en uges varsel via hjemmesiden.



Hvis OHJF ender med at opsluge RJ, så overtages alt som det står nu. OHJF kontakter Odsherred
Kommune i forhold til evt. sammenlægning, da vi har hvert sit lejemål med kommunen.

Hvis OHJF på en ekstraordinær generalforsamling ikke ønsker sammenlægning, gør RJ opmærksom
på, at de så nedlægger sig selv, og at samarbejdet omkring træningsfaciliteter dermed ophører jvf.
indgået samarbejdsaftale.

3. Evt.
RJ fortæller, at de har gjort sig en del erfaringer med, at det kan være svært at få tilskud fra fonde,
hvis man hedder noget med jagtforening. De foreslår at vi overvejer dette, i forbindelse med evt.
nyt navn til foreningen i forbindelse med sammenlægning.

Referent
Anne Eliasen


